

26 September 2018

Dear Valued Customer,

Notice of Amendment of “Circular to Customers and Other Individuals relating to the Personal Data (Privacy) Ordinance” (the “Circular”)

Thank you for choosing our banking services. Please take note that with effect from 29 October 2018 (the “Effective Date”), certain provisions relating to the use of personal data of the Circular of our Bank will be amended to cover the “Bank Group Company”.

In the Circular, the first paragraph will be amended to incorporate the definition of “Bank Group Company”, which means any subsidiary of our Bank, any direct or indirect holding company of our Bank, any subsidiary, affiliate or associated entity of any such holding company. Besides, the following paragraphs relating to the use of personal data will also be amended to include any Bank Group Company:

- Paragraph (D)(ii), (xi), (xii), (xiii) & (xvi);
- Paragraph (E)(i), (ii), (v), (vi) & (vii); and
- Paragraph (G)(iii).

Subject to the above amendments, the Circular shall remain unchanged and in full force and effect. Please note that the amendments shall be binding on you if you continue to use our services on or after the Effective Date. You may also obtain a copy of the amended Circular at any of our branches or from the website of the Bank.

Should you have any queries, please visit any of our branches or contact our Customer Service Hotline on 2818 0282.

Yours faithfully,
Shanghai Commercial Bank Limited

This is a computer-generated notice and no signature is required. In case of inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

親愛的客戶：

「關於個人資料（私隱）條例致客戶及其他個別人士的通知」（下簡稱「通知」）修訂通知

多謝閣下選用上海商業銀行服務。由2018年10月29日起，本行之「關於個人資料（私隱）條例致客戶及其他個別人士的通知」有關使用個人資料的若干條文將會作出修改以涵蓋「銀行集團公司」。

在該「通知」內，第一段將作出修改以加入「銀行集團公司」的定義，而「銀行集團公司」指本行的任何附屬公司、本行的任何直接或間接控股公司、任何上述控股公司的任何附屬公司、聯屬公司或聯繫實體。此外，以下有關使用個人資料的段落亦將作出修改以包括銀行集團公司：

- 第(D)段(ii), (xi), (xii), (xiii)及(xvi)；
- 第(E)段(i), (ii), (v), (vi)及(vii)；以及
- 第(G)段(iii)。

除了上述的修改外，「通知」將維持不變，並仍具有完全效力及作用。請注意：如閣下在生效日期前未有終止銀行服務，則閣下將受以上修改約束。閣下亦可以到本行的分行或透過本行的網頁索取一份修訂版本的「通知」。

如有任何查詢，請親臨本行任何一間分行或致電客戶服務熱線 2818 0282。

上海商業銀行有限公司 謹啟
2018年09月26日